
Vyjádření soudcovské rady k návrhu na rozvrh práce na rok 2018 

 

S návrhem nesouhlasíme v části upravující nápad do soudního oddělení č. 6 – Mgr. Skýby, do 

kterého dlouhodobě napadá 100% žádostí o podmíněné propuštění z výkonu trestu a současně 

100 % trestních věcí obecné kriminality, což je vyšší zatížení než v ostatních soudních odděleních 

T, a proto navrhujeme snížení nápadu trestních věcí obecné kriminality na 80 % , což by přispělo 

i k zlepšení atmosféry a vztahů na tomto oddělení. 

Dále považujeme soudní oddělení vyřizující obchodněprávní věci za personálně naddimenzované 

a přesun agendy L řeší tuto situaci pouze formálně, avšak ne reálně, když agenda L je převážně 

agendou rutinní, kterou kromě věcí s cizím prvkem je schopen ji vyřídit asistent soudce, a tedy 

disproporce nižšího zatížení tohoto oddělení v porovnání s oddělením C a zejména s oddělení P, 

kde při odchodu Mgr. Matoucha na stáž ke KS a dlouhodobé pracovní neschopnosti Mgr. Ivany 

Tvrdíkové a počínající pracovní neschopností Mgr. Mečlové je současná personální situace velmi 

nepříznivá, zvláště s přihlédnutím k charakteru této agendy, kterou je nutno vyřizovat s nejvyšším 

urychlením i k množství předběžných opatření, která jsou součástí této agendy i k přetížení 

zbývajících soudců tohoto oddělení při zastupování.Současně i proto dáváme k uvážení, zda 

nezahájit debatu o sločení agend obchodní a C. 

Dále nesouhlasíme se zahájením plného nápadu do soudního oddělení č. 16 soudce Mgr. Martina 

Koška, neboť zastavení nápadu běžných C věcí do tohoto oddělení bylo původně avizováno na 

dobu 6 měsíců s tím, že z formálních důvodů jej bylo možno realizovat pouze v období září až 

prosinec 2017 s tím, že pokračování této doby je možno řešit pouze v novém rozvrhu práce na 

rok 2018. 

 

Za soudcovskou radu Okresního soudu v Liberci Mgr. Ondřej Matouch, předseda.  


